

ασυρματοφόρος βλ. όχημα

αυθαίρετο

«Το δημόσιο διατηρεί το δικαίωμα να κατεδαφίζει τα αυθαίρετα», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-7-1977.

«Εξόρμηση για κατεδάφιση των νέων αυθαιρέτων κτισμάτων ετοιμάζουν γι' αυτή τη βδομάδα τα συνεργεία των πολεοδομικών γραφείων», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 27-5-1984, σελ. 1.

αυθεντικοποιώ

«Το πλαστό αυθεντικοποιείται», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 26-10-1997, σελ. 10.

άυλος βλ. δήλωση

αυτοδύτης

«Το θλιβερό καθήκον της ανεγκύσεως του αυτοκινήτου... ανέλαβε ύστερα η ειδική ομάδα αυτοδυτών του Λιμεναρχείου...», Μ. Παπαδόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 21-5-1974.

«Ο αυτοδύτης εφευρέτης» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 10-2-1984, σελ. 45.

αυτοεικόνα

«Η ερευνητική - συγγραφική ομάδα ξεκίνησε την έρευνά της με δύο βασικές υποθέσεις εργασίας: α) ότι η εικόνα των άλλων είναι συστατική της εθνικής αυτοεικόνας, με άλλα λόγια ότι η περιγραφή - αξιολόγηση του εθνικού εαυτού καθορίζει την αντίστοιχη περιγραφή - αξιολόγηση των εθνικών άλλων και β) ότι η ελληνική εθνική αυτοεικόνα προβάλλει σήμερα αντιφατική, εύθραυστη, ευάλωτη και υποτιμημένη, χρήζουσα υπεράσπισης έναντι των ποικίλων απειλών», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 7-9-1997, σελ. 6.

αυτοκίνητο, θεματικό αυτοκίνητο

«Με τις δηλώσεις αυτές, ο κ. Άνταμς σκιαγραφεί την εικόνα του "νέου αμερικανικού αυτοκινήτου", του αποκαλούμενου "θεματικού", του οποίου το εσωτερικό σχεδιάζεται με στόχο να ικανοποιήσει ορισμένες κάποιες συγκεκριμένες, επί μέρους "ανάγκες" του ιδιοκτήτη», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 9-1-1997.

αυτοκίνητο, πολυμορφικό αυτοκίνητο

«Πολυμορφικό αυτοκίνητο, η μεγάλη εφεύρεση της Renault», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 19-1-1997, σελ. 31.

«Επίσης το Τουίνγκο ανανεώθηκε και με το νέο κινητήρα 1.100 κ.εκ. 60 ίππων αποτελεί μια ενδιαφέρουσα πρόταση για το μικρό πολυμορφικό Ι.Χ. της πόλης», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 30-1-1997, σελ. 29.

βαλλιστικός βλ. πύραυλος

βελονισμός

«Ο βελονισμός εξακολουθεί να αποτελεί θέμα ευρύτατου ενδιαφέροντος στις Ηνωμένες Πολιτείες», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-8-1976.

«Μετά την υπνοθεραπεία, το βελονισμό και τα τσιγάρα χωρίς νικοτίνη, η τελευταία ελπίδα, για όσους προσπαθούν να κόψουν το τσιγάρο, φαίνεται ότι είναι η τσίχλα...», *ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ*, τεύχ. 1568, 31-5-1984, σελ. 67.

βελονοθεραπεία

«... Ο Βίντελερ πιστεύει, ότι το κίνητρό τους είναι η επιθυμία τους να διασώσουν τη φήμη της μεθόδου και να πουλήσουν βελονοθεραπευτικό υλικό στους Δυτικούς γιατρούς που θα έχουν εκπαιδευτεί στη βελονοθεραπεία», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 14-11-1976, σελ. 11.

«Μ' ένα συνδυασμό βελονοθεραπείας και από δύο μικροενέσεις στα τοιχώματα των ρουθουνιών και δύο μέσα στ' αυτιά, ο άνθρωπος απαλλάσσεται μια για πάντα από το κάπνισμα», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 5-3-1977, σελ. 3.

βελονοθεραπευτικός

«... Ο Βίντελερ πιστεύει, ότι το κίνητρό τους είναι η επιθυμία τους να διασώσουν τη φήμη της μεθόδου και να πουλήσουν βελονοθεραπευτικό υλικό στους Δυτικούς γιατρούς που θα έχουν εκπαιδευτεί στη βελονοθεραπεία», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 14-11-1976, σελ. 11.

βηματοδότης, καρδιακός βηματοδότης

«Βρεταννοί επιστήμονες επέτυχαν να κατασκευάσουν μικροσκοπική μπαταρία πυρηνικής ενεργείας, ικανή να εξασφαλίσει τη λειτουργία ενός καρδιακού βηματοδότη για 20 χρόνια», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 16-9-1976, σελ. 8.

«... οι γιατροί που έσπευσαν να τον βοηθήσουν δεν γνώριζαν το ιστορικό της νοσηλείας του και αγνοούσαν ότι ο ασθενής ζούσε με βηματοδότη», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-5-1977, σελ. 9.

«Η τοποθέτηση προσωρινού βηματοδότη κρίθηκε αναγκαία, μια και οι σφυγμοί του Έλληνα σκηνοθέτη ήταν σημαντικά πεσμένοι...», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 28-9-1982, σελ. 4.